

Cairo on Tuesday 10th May 2022

Egypt Kuwait Holding Company S.A.E enters into a joint venture agreement with leading MDF German Producer Homann Holzwerkstoffe GmbH.

The leading German fiberboard producer **Homann Holzwerkstoffe GmbH** ("Homann Holzwerkstoffe") and **Egypt Kuwait Holding Company S.A.E.** ("EKH") have today signed a Shareholders' Agreement stipulating the terms of the joint venture which include the acquisition of EKH's 27% stake in its subsidiary **Global MDF Industries BV** by **Homann Holzwerkstoffe**. The deal will be executed in two tranches, the first tranche will take place at closing and will involve the acquisition of a 16.2% stake while the second tranche for an additional 10.8% will be finalized at the start of production.

Global MDF Industries BV is engaged in the production of Medium Density Fiber Board through **Nile Wood S.A.E.** located in Sadat City, Egypt, which boasts state of the art medium density fiber boards production lines. Production is scheduled to start in Q4 2022 and reach an anticipated capacity of 200,000 cubic meters under full load. **Global MDF Industries BV** fully owns two other subsidiaries involved in the procurement of raw materials used by **Nile Wood S.A.E.**

Eng. Sherif El Zayat, CEO of Egypt Kuwait Holding Company said "We are very much looking forward to working with well-respected and leading European producer **Homann Holzwerkstoffe** to develop medium density fiber boards of different technical specifications to serve the local and export markets. We are proud that **Homann Holzwerkstoffe** have chosen to invest in Egypt reflecting their confidence in the strength of the Egyptian market and its potential as a hub to access the markets of Africa and the Middle East."

القاهرة في الثلاثاء 10 مايو 2022

الشركة القابضة المصرية الكويتية توقع اتفاقية شراكة مع شركة الألمانية الرائدة في مجال تصنيع الخشب المضغوط **Homann Holzwerkstoffe GmbH**

وقعت اليوم شركة **Homann Holzwerkstoffe GmbH** الألمانية الرائدة في مجال تصنيع الخشب المضغوط والشركة القابضة المصرية الكويتية اتفاقية شراكة تشمل استحواذ شركة **Homann Holzwerkstoffe** على 27% من حصة الشركة القابضة المصرية الكويتية في شركة التابعة لها شركة **Global MDF Industries B.V** ، وسيتم تنفيذ صفقة الاستحواذ على مرحلتين، المرحلة الأولى بحصة قدرها 16.2% بالتزامن مع التوقيع على عقد الشراكة وسيتم تنفيذ المرحلة الثانية بحصة قدرها 10.8% عند بداية الإنتاج.

تعمل شركة **Global MDF Industries B.V.** في مجال إنتاج وتصنيع ألواح الخشب المضغوط من خلال مصنع شركة النيل للأخشاب ش.م.م. التابعة لها والتي يقع مقرها في مدينة السادات - جمهورية مصر العربية، علماً بأن مصنع الشركة مجهز بخطوط إنتاج ذات تقنيات متقدمة ومن المتوقع أن يبدأ إنتاج المصنع خلال الربع الرابع من عام 2022 بطاقة إنتاجية قصوى تبلغ 200 ألف متر مكعب. كما تمتلك شركة **Global MDF Industries B.V.** أيضاً شركتين تابعيتين لها لإمداد المصنع بالمواد الخام اللازمة لعملية تصنيع منتجات مصنع النيل للأخشاب.

وقد صرح السيد المهندس شريف الزيات - العضو المنتدب للشركة القابضة المصرية الكويتية " نحن نتطلع الي الشراكة مع شركة **Homann Holzwerkstoffe** وهي شركة أوروبية رائدة متخصصة في مجال تصنيع الاخشاب المضغوطة، وذلك لتلبية احتياجات السوق المحلي والتصدير بمنتجات عالية الجودة وكذلك نتفخر بقيام شركة **Homann Holzwerkstoffe** باختيار جمهورية مصر العربية للاستثمار والتوسع مما يعكس ثقتهم في قوة السوق المصري وإمكانياته كبوابة مهمة إلى الأسواق الأفريقية وأسواق الشرق الأوسط."

Mr. Fritz Homann, Managing Partner of Homann Holzwerkstoffe said "We are pleased about the new joint venture and the continued expansion of our Group. Egypt Kuwait Holding is a strong professional partner with excellent knowledge of the MEA market. Together with our many years of expertise in the production of thin, refined fiberboards, we will provide Nile Wood SAE with assistance and technical support. The direct access to critical raw materials will be a clear growth driver in this context."

About Egypt Kuwait Holding

Egypt Kuwait Holding Company (EKHO.CA and EKHOA.CA on the Egyptian Exchange and EKHK.KW on the Boursa Kuwait) is one of the MENA region's leading investment companies, with a portfolio of investments in five main sectors including fertilizers, petrochemicals, gas distribution and power generation and distribution, upstream gas production as well as insurance and non-banking financial services. Established in 1997. EKH strives to continue delivering superior returns to its shareholders on the back of a solid portfolio of integrated investments and the determination of its capable management team.

About Homann Holzwerkstoffe

Headquartered in Munich, Homann Holzwerkstoffe GmbH is a leading supplier of thin, high-quality finished medium-density and high-density fiberboards (MDF/HDF). With production plants in Losheim am See, Germany, as well as Karlino and Krosno/Oder, Poland, the Group serves the global furniture, doors and coatings industries, with the main focus on the European markets. The family-owned company looks back on a long tradition and has been established on the capital market since 2012. Its 2021/2026 corporate bond (ISIN: DE000A3H2V19; WKN: A3H2V1) is listed on the Frankfurt Stock Exchange.

Egypt Kuwait holding company confirm that this transaction does not conflict with Article (43) of the Egyptian exchange listing rules.

Tarek Yehia

Investor Relations Director

Egypt Kuwait Holding

Tarek.yehia@ekholding.com

وصرح السيد فريتز هومان - الشريك التنفيذي لشركة Homann Holzwerkstoffe "نحن سعداء بهذه الشراكة التي هي جزء من خطة التوسع المستمر لمجموعتنا. وتعد الشركة القابضة المصرية الكويتية شريك رائد يتمتع بخبره متميزة بأسواق أفريقيا والشرق الأوسط. ومعاً ومن خلال خبرتنا التي تمتد لسنوات عديدة في إنتاج الألواح الخشبية ذات المواصفات المختلفة، سنقوم بإمداد شركة النيل للأخشاب بالدعم الفني اللازم. ويُعد توافر المواد الخام اللازمة للإنتاج بشكل مباشر من أهم عوامل النمو."

نبذة عن الشركة القابضة المصرية الكويتية

تأسست الشركة القابضة المصرية الكويتية والمقيدة في البورصة المصرية وفي البورصة الكويتية في عام 1997 وعلى مدى العقدين الماضيين، أصبحت الشركة من أكبر الشركات الاستثمارية الرائدة والأسرع نمواً في منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا، حيث إن لديها محفظة متنوعة من الاستثمارات تغطي خمس قطاعات رئيسية بما في ذلك الأسمدة والبتروكيماويات وتوزيع الغاز وتوليد الكهرباء وتوزيعها وإيضاً التأمين وخدمات التمويل الغير مصرفي. تسعى القابضة المصرية الكويتية الي الاستثمار في تحقيق معدلات مرتفعة للعائد علي الاستثمار الي مستثمريها بناء علي محفظة استثمارات قوية وفريق إدارة كفاء.

Homann Holzwerkstoffe شركة

يقع المقر الرئيسي لشركة Homann Holzwerkstoffe GmbH في ميونيخ، وهي من رواد صناعة الألواح الخشبية عالية الجودة والمتوسطة الكثافة والعالية الكثافة (MDF/HDF) من خلال مصانعها في Losheim am See بألمانيا، وكذلك Krosno/Oder و Karlino ببولندا. تقوم المجموعة بتوريد منتجاتها الي مصنعي الأثاث والأبواب حول العالم، مع التركيز بشكل رئيسي على الأسواق الأوروبية. يمتد تاريخ الشركة المملوكة للعائلة إلى تقليد عريق. قامت الشركة بإصدار سندات أول مره عام 2012. تم ادراج اخر اصدار لسندات الشركة 2026/2021 (WKN: A3H2V1- ISIN: DE000A3H2V19) في بورصة فرانكفورت للأوراق المالية.

وتؤكد الشركة القابضة المصرية الكويتية عدم تعارض تلك الصفقة مع المادة (43) مكرر من قواعد قيد وشطب الأوراق المالية بالبورصة المصرية.

طارق يحيى

طارق يحيى

مدير علاقات المستثمرين

الشركة القابضة المصرية الكويتية

Tarek.yehia@ekholding.com

الشركة القابضة المصرية الكويتية
٢٠٢١/٢٠٢٦
جبل نجاع ١١٤٦٤٨
١١٤٦٤٨